
Zápisnica 
z piateho riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Lužiankach, konané 

dňa 12. novembra 2010 o 17.00 hod. na Obecnom úrade v Lužiankach 
_________________________________________________________________________ 
 
 
Prítomní:  

- poslanci: Ivan Behúl, Ing. Stanislav Beňo, Marián Humenský, Ing. Jozef Lauko, Jozef    
                Pagačovič, Ing. Dušan Spáč, Ing. Boris Szorád, Ing. Marián Vrabec  
                ospravedlnený: Jozef Bojda  

- kontrolór obce Jozef Hubert 
- pracovníci OcÚ (viď prezenčná listina) 
- občania obce (viď prezenčná listina) 

  
 
P r o g r a m : 
 
 1/ Otvorenie  
 2/ Voľba overovateľov zápisnice  a návrhovej komisie 
 3/  Slávnostná časť - ocenenie jubilantov 
       Pracovná časť : 
 4/  Informatívna správa starostu obce  
 5/  Informatívna  správa náčelníka obecnej polície   
 6/  Kontrola plnenia uznesení 
 7/  Čerpanie rozpočtu za  III. štvrťrok 2010  
 8/  Návrh rozpočtu na r. 2011 – 2013 
 9/ Vyhodnotenie činností komisií a spoločenských organizácií 
10/ Organizačné 
11/  Diskusia 
12/ Návrh na uznesenie  
13/ Záver 
   
1/ Otvorenie 
Na úvod zasadnutia zaznela hymna SR. Rokovanie OZ otvoril a viedol starosta obce, ktorý 
privítal všetkých prítomných. Konštatoval, že na zasadnutí sú prítomní poslanci 
v nadpolovičnej väčšine a sú uznášania schopní.  
 
2/ Voľba overovateľov zápisnice a návrhovej komisie 
Poslanci OZ jednohlasne schválili:   
− Overovateľov zápisnice: Ing.  Marián Vrabec, Ing. Jozef Lauko 
−  Návrhovú komisiu v zložení: Ing. Dušan Spáč, Ing. Stanislav Beňo, Ing.  Boris Szorád  
− Program zastupiteľstva. 
 
3/ Ocenenie jubilujúcich občanov  
V slávnostnej časti boli pri príležitosti životného jubilea ocenení a odmenení občania, ktorí 
reprezentujú obec a sú nápomocní pri jej budovaní.   
Cenu starostu obce dostali: Marián Humenský, Dezidéria Horková, Ing. Karol Slivkanič, 
Ladislav Varečka 
Cenu obce dostala Eva Jančíková 



Jubilantom pripravili program žiaci ZŠ v Lužiankach, spevácka skupina Lužiančanka 
a spevácka skupina Lúč.  
 
4/ Informatívna správa starostu obce 
Starosta obce predniesol informatívnu správu. 
5/  Informatívna  správa náčelníka obecnej polície  
Náčelník obecnej polície Zbislav Oťapka informoval prítomných o činnosti obecnej polície.  
6/ Kontrola plnenia uznesení  
Kontrolu unesení vykonal Jozef Pagačovič.  Konštatoval, že plnenie niektorých uznesení  
trvá.  
7/  Čerpanie rozpočtu za  III. štvr ťrok 2010 
Pri prerokovaní čerpania rozpočtu Ing. Szorad chcel vedieť od kontrolóra ako skončíme 
rozpočet do konca roka. Kontrolór odpovedal, že rok ukončíme s prebytkom. Ing. Vrabec 
poukázal na položku (nákup benzínu do kosačiek – 700 litrov), či to nie je veľa a ako sa to 
eviduje. 
8/  Návrh rozpočtu na r. 2011 – 2013 
Poslanci jednohlasne odsúhlasili čerpanie rozpočtu za  III. štvrťrok 2010 aj návrh rozpočtu na 
r. 2011 – 2013. 
 
9/ Vyhodnotenie činností komisií a spoločenských organizácií.  
- Ing. Beňo poukázal na štedré odmeny za záslužnú činnosť.  Navrhol zníženie všetkých 
odmien o 50%. A ušetrené peniaze použiť na uhradenie plynu a elektrickej energie na kostol 
a farský úrad. 
- Ing. Spáč obhajoval navrhnutú odmenu pre požiarnu komisiu, on podal písomné 
zhodnotenie činnosti komisie. Vyzval predsedov ostatných komisií aby tiež 
predložili písomné zhodnotenie činnosti komisií. Jeho komisia si za svoju prácu, najmä počas 
povodne odmenu zaslúži. 
- Ing. Szorad navrhol, aby sa odmeny pre združenia, komisie a redakčnú radu ponechali 
a ostatné zamietli. Chcel vedieť, prečo niektorí poslanci majú odmenu a niektorí nie. Starosta 
podal vysvetlenie k predloženému návrhu na odmeny a za aké činnosti boli odmeny 
navrhnuté. 
Hlasovalo sa za tri návrhy: 
- 1 návrh -  predložený návrh  
Za: 0  
- 2 návrh -  Ing. Beňo navrhol, aby podľa predloženého návrhu zostali odmeny spoločenským 
organizáciám a ostatné odmeny sa všetkým znížili o 50%. 
Za: 3 (Beňo, Lauko, Vrabec)  
Proti: 5 (Behúl, Humenský, Pagačovič, Spáč, Szorád) 
Zdržal sa: 0 
- 3 návrh - Ing. Szorad navrhol, aby odmeny pre spoločenské organizácie, komisie a redakčnú 
radu zostali nezmenené a ostatné odmeny sa zamietli. 
Za: 5 (Behúl, Pagačovič, Szorád, Lauko, Humenský)  
Proti: 1 (Beňo) 
Zdržal sa: 2 (Vrabec, Spáč)  
Návrh Ing. Szorada bol schválený. 
 
10/ Organizačné 
Poslanci sa zaoberali a  prerokovali nasledovné žiadosti: 
Žiadosť obecnej polície o vstup do združenia náčelníkov OP a MsP SR s úhradou ročného 
poplatku: 



Za: 8 – všetci 
Ďalej prerokovali a schválili kúpu nehnuteľnosti, nachádzajúcu sa v k.ú. Lužianky, 
novovytvorená parcela, ktorá bude odčlenená geometrickým plánom od parc. č. 109/2, 
zapísanej na LV č. 949 a to za kúpnu cenu 33,20 €/m2 od predávajúcich: Miroslav Hronský, 
nar. 3.7.1966 a Mgr. Anna, r. Maderová, nar. 24.8.1973, bytom Rastislavova 276/268, 
Lužianky.   
Hlasovanie za kúpu nehnuteľnosti: 
Za: 7 (Behúl, Beňo, Humenský, Pagačovič, Spáč, Szorád, Vrabec) 
Proti: 1 (Lauko) 
Zdržal sa: 0 
Návrh bol schválený. 
 
Žiadosť Milana Vilhema o finančnú výpomoc na opravu domu. Poslanci žiadosť prerokovali 
a odporučili, aby stavebná komisia posúdila stav a navrhla opatrenia. 
 
Žiadosť farského úradu o dotáciu na energie kostola a farskej budovy.  
Starosta dal hlasovať za dotáciu na celú energiu pre kostol a faru podľa predloženej žiadosti. 
Hlasovanie: 
Za: 2 (Beňo, Lauko) 
Proti: 5 (Behúl, Pagačovič, Szorád, Spáč, Vrabec) 
Zdržal sa: 1 (Humenský) 
Žiadosť nebola odsúhlasená, preto starosta rozdelil žiadosť na 2 časti na kostol a faru.  
 
Za preplatenie celej elekt. energie a plynu na kostol. 
Hlasovanie: 
Za: 8 – všetci 
 
Pri schvaľovaní žiadosti o preplatenie energií na faru Ing. Spáč chcel vedieť prečo sa za 12 
rokov, čo je poslancom nikdy nedávalo na energie pre farské účely.  
Ing. Beňo poznamenal, že na fare nie je len sám farár, ale tam chodia aj deti a že cena energií 
neustále rastie, takže sa nedá porovnávať to čo bolo pred 10 rokmi. 
Ing. Szorad konštatoval, že stačilo trocha skromnosti pri rekonštrukcii fary a zostalo by aj na 
energie.  
 
Hlasovalo sa za preplatenie energií na farský úrad vo výške 50%. 
Za: 8 – všetci 
 
Ďalej poslanci odsúhlasili zakúpenie zariadenia pre ZŠ s MŠ (stolíky pod počítače, kroje pre 
žiakov ZŠ a svietidlá z firmy Hagard Hal) 
 
11/  Diskusia 
- Ing. Lauko požadoval, aby WC na cintoríne bolo počas každého pohrebu a počas sviatkov 
zosnulých otvorené a slúžilo občanom. Ďalej upozornil, že po Korytovskej ceste chodia ťažké 
nákladné autá, panely na ceste sa rozchádzajú, treba nájsť nejaké riešenie aby nám firma 
ENVI-GEOS Nitra nezničila cesty.  
- Ing. Beňo vysvetlil, že keď nebudú autá chodiť po Korytovskej budú všetky chodiť po 
Vinárskej a tá je neosvetlená a nemá chodníky. Aj na Vinársku dať zákaz prejazdu 
s dodatkovou tabuľou pre nákladné autá.  
- Ing. Vrabec navrhol, aby dopravná komisia preverila  či zákaz prejazdu niečo vyrieši, podľa 
neho to nič nerieši. 



- Pagačovič chcel vedieť niečo bližšie o revitalizácii, lebo zatiaľ má len informáciu, že sa 
začala revitalizácia v škole, ale nič viac. 
- Behúl navrhol, aby sa vytvorila komisia, ktorá by kontrolovala ako sa pracuje pri 
revitalizácii, napríklad kde vyvážajú zeminu. Nenechať to len na stavebnú firmu, ktorú nikto 
z obce nekontroluje. 
- Starosta navrhol uhradiť likvidáciu drevín v školskom areáli v sume 0,18€/1m2. Poslanci 
súhlasili s realizáciou výrubu ovocného sadu v priestoroch ZŠ s MŠ, ktoré sú súčasťou 
predprípravy  revitalizácie. 
 
12/ Návrh na uznesenie 
Návrh na uznesenie prečítal Ing. Dušan Spáč. Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach 
jednohlasne odsúhlasilo uznesenia piateho riadneho zasadnutia OZ. 
 
13/ Záver 
Starosta obce poďakoval prítomným poslancom za účasť a ukončil piate riadne zasadnutie OZ 
v Lužiankach. 
 
 
Overovatelia: 
 
      ___________________                          _____________________ 
                      Ing.  Jozef Lauko     Ing.  Marián Vrabec  
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapísala: M Koscelanská 


